
پیچ جدید پرونده علی مطهری
حمله به مطهری از پیش تعیین شده بود؟!

»شیشــه عقب و شیشه های دو طرف خودرو کاملا خرد و پودر شد و ذرات آن به 
سر و صورت و دست ما پاشید و برخی فرو رفت. گاز فلفل هم سلاح دیگر آن ها 
بود که از نزدیک استفاده کردند و حدود یک دقیقه نفسم بند آمده بود.« این، تنها 
بخشی از ماجرای علی مطهری در شــیراز، از زبان خودش است. ماجرایی که 
تا استعفای استاندار فارس هم پیش رفت. حالا، وکیل علی مطهری خبر داده 
اســت: »تحقیقات مقدماتی پرونده به پایان رسیده و قرار است ۱۳ مرداد اولین 

جلسه رسیدگی به آن در شعبه ۱۰۱ کیفری شیراز برگزار شود.«

پیگیری ها به کجا رسید؟
ماجرا از ۱8 اسفند 9۳ آغاز شد. فرودگاه شیراز آن روز اما مثل همیشه نبود، شرایط 
از قبل متشنج بود و آن طور که مطهری نقل می کند: »طبق معمول چند تن از 
دانشجویان دعوت کننده به اســتقبال آمدند. دیدم آن ها اصرار دارند که با یک 
تاکســی زردرنگ برویم. ظاهرا متوجه شده بودند که عده ای می خواهند آسیب 
برسانند، می خواستند خودروی ما شناسایی نشود. من متوجه ماجرا نبودم و در 
فکر مطالب سخنرانی بودم. اگر یکی از آن ضربات آجر و سنگ به من اصابت 
کرده بود معلوم نبود که اکنون زنده بودم. ظاهرا به قصد کشتن یا ناقص کردن 
آمده بودند. راننده به هر ترتیب بود از میــان آن ها گریخت اما آنها با موتورهای 
سنگین و یک وانت ما را تعقیب می کردند و باز سنگ و اشیاء دیگر و دشنام های 
ناموسی و کلماتی مانند »حرامزاده« بود که به سمت ما می آمد. راننده ناچار وارد 
کلانتری 2۰ گل سرخ  شــیراز شد. ما خیال می کردیم الان نیروهای کلانتری 
این افراد را بازداشت می کنند ولی دیدیم هیچ عکس العملی نشان ندادند و فقط 
از ورود آن  ها به کلانتری جلوگیری کردند.« نماینده مردم تهران در ادامه خطاب 
به حســن روحانی می گوید: »به رئیس جمهور محتــرم عرض می کنم فکری 
به حال اســتان فارس بکنند و البته نتیجه بده و بســتان در معرفی وزیر کشــور 

به مجلس بهتر از این نمی شــود و این حوادث نتیجه آن تصمیم غلط اســت.« 
اما چند روز بعد از حادثه، پیگیری ها آغاز شــد. در اولین قدم استاندار فارس به 
تهران احضار شــد و معاون وزیر کشــور از قاطعیت وزیر جهــت پیگیری ماجرا 
گفت. حسن ســبحانی نیا و احمد توکلی هم از اولین نمانیدگان مجلسی بودند 
که ساکت ننشستند. حسن ســبحانی نیا در این خصوص گفته بود: »این گونه 
موارد به عنوان اخلال در نظم عمومی و امنیت ملی بوده و کمیسیون امنیت ملی 
و سیاست خارجی مجلس نسبت به آن حساسیت دارد.« احمد توکلی هم در این 
راستا بیان کرده بود: »دادگســتري و وزارت اطلاعات و اطلاعات سپاه باید به 
مسئله حمله و سوء قصد نسبت به هر فردي در جمهوري اسلامي ایران از جمله 
حمله اخیر به  آقاي مطهري در شیراز ورود پیدا کند و عاملان را شناسایي و نسبت 

به مجازات آن ها اقدامات لازم صورت گیرد؛ چراکه امنیت شــهروندان از 
هر امري مهم تر است.«  انفعال استانداری فارس اما همچنان ادامه 

داشت، حتی ســید محمد احمدی یک بار گفته بود: »ما از آقاي 
مطهری خواســته بودیم که برای این سخنرانی به شیراز نیاید و 
این سفر را با چند روز تاخیر انجام دهد. حتما از مطهری دلجویی 

می کنیم.« ســرانجام، اســتانداری فارس حاضر به استعفا شد و 
سید محمد علی افشانی، به جای او منصوب شد. انتصابی 

که با حاشــیه اعتراض نمایشی عده ای از نمایندگان 
مجلس مواجه شد. علی مطهری البته در واکنش 

به این حرکت گفت: »وزیر کشور 
برابــر نماینــدگان  نبایــد در 

کوتــاه بیاید.« گرچــه اقدام 
نماینــدگان مجلس، نقض 
صریــح اصل اســتقلال قوا 

بــه شــمار می آمــد، امــا در نهایــت اســتاندار جدیــد فــارس منصوب شــد.

11 نفر مظنون در مشارکت جرم چه کسانی هستند؟
مصطفی ترک همدانی، وکیل علی مطهری در ادامه گفته است:» به اطلاعات 
جدیــدی رســیده ایم که نشــان می دهد این ۱۱ نفــر از پیش بــرای برهم زدن 
ســخنرانی مطهری و حمله به او برنامه ریزی کرده بودند. علنی بودن یا نبودن 
جلسه دادگاه مشخص نیست و بستگی به نظر قاضی پرونده دارد.« اما در حالی 
وکیل مطهری از شناسایی ۱۱ نفر خبر می دهد که پیشتر استاندار فارس تاکید 
کرده بود عوامل حمله کننده به خودروی علی مطهری شناســایی وبه مقامات 
قضایی معرفی شده اند. گرچه حسن روحانی در شیراز حمله کنندگان 
به مطهری را کار شــیرازی نداستند، اما پیشتر ترک همدانی 
گفته بود: »در این پرونده برای ۱۱ متهم کیفرخواســت 
صادر شده است که ۳ نفر از متهمان، رئیس دانشگاه، 
معاون دانشگاه و دانشجوی دعوت کننده هستند. به 
این ترتیب، دعوت کنندگان علی مطهری به دانشگاه 
و مهاجمانی که در خیابان های شیراز و با آجر و اسپری 
فلفل از او استقبال کردند، با دو عنوان اتهامی متفاوت، 
اما در یک دادگاه محاکمه می شوند.« حالا متهمان باید 
به اتهاماتــی از قبیل »قــذف«، » توهین« »ضرب و 
جرح« و »استفاده غیرمجاز از افشانه فلفل« پاسخ 
دهند و اگر ادعای جدید وکیل مطهری مبنی 
بــر »از پیش برنامه ریزی شــدن« حمله به 
این نماینده مجلس، ثابت شود، معمای 

پرونده پاسخ داده می شود.

اصولگرای تندرو و کندرو نداریم
رئیس فراکسیون اصولگرایان مجلس شورای اسلامی ضمن هشدار نسبت به پیامدهای عدم  وحدت اصولگرایان گفت: 
باید اختلافات کنار گذاشته شود؛ نباید برخی را تندروو افراطی و برخی را کندرو خواند، بلکه باید همه 
تلاش خود را برای وحدت اصولگرایان انجام داد. غلامعلی حدادعادل تصریح کرد: انتخابات 
مجلس آینده انتخاباتی بسیار حساس و مهم است و باید مراقب باشیم نتیجه اش مانند انتخابات 
مجلس ششــم نشــود و اصولگرایان نباید این موضوع را به هیج وجه ساده بگیرند.  مجموعه 
اصولگرایان از انتخابات مجلس هفتم مجلس را در اختیار داشته اند. وی افزود: ما بهترین وحدت 
را در آن انتخابات داشتیم و متاسفانه پیکره وحدت اصولگرایان هر چند سال صدماتی دیده است.

موشک های نسل جدید ایران آماده پاسخگویی است
سخنگوی ستادکل نیروهای مسلح ایران با تأکید بر اینکه موشک های بالستیک نقاط ممنوعه ای است که ملت 

ایران به احدی از بیگانگان اجازه اندیشیدن به آن را نمی دهد، گفت: موشک های نسل جدید ایران 
آماده مقابله و برخورد با هر متجاوزی است. سردار سرتیپ پاسدار سید مسعود جزایری با اشاره 

به اشراف همه جانبه نیروهای مسلح جمهوری اسلامی بر آنچه در روند تحولات و رخدادهای 
منطقه ای و مواضع و رفتارهای دشمنان ملت ایران در جریان است اظهار کرد: »نیروهای 

مسلح جمهوری اسلامی ایران برای صیانت از استقلال و تمامیت ارضی کشور و 
آرمان ها و ارزش های نظام و ملت از هیچ تلاشی دریغ نخواهند کرد.«

فعالیت انتخاباتی کارکنان کمیته امداد ممنوع
رئیس کمیتــه امداد امــام خمینــی)ره( با 
ابلاغ بخشنامه ای، ضمن تاکید بر ضرورت 
بی طرفی امدادگــران کمیته امداد، هرگونه 
دخالت و فعالیت انتخاباتی کارکنان کمیته 
امداد در ســال جاری را ممنوع اعلام کرد. 
مهندس ســید پرویز فتاح در این بخشنامه 

با توجــه به پایان زمان اســتعفای مدیران دولتی جهت شــرکت در دهمین 
انتخابات مجلس شــورای اســلامی و آغاز غیررســمی فعالیــت تبلیغاتی 
نامزدهــای مجلس، از امدادگران و همکاران کمیته امداد خواســت: با در 
پیش گرفتن اصل بی طرفی در انجام وظایف و مسئولیت های خود، از ورود 
به جناح بندی های سیاسی پرهیز نمایند. در این بخشنامه استفاده از هر گونه 
امکانات، اموال و دارایی ها و نام و نشان کمیته امداد امام به نفع نامزدهای 

مجلس شورای اسلامی ممنوع اعلام شده است.

اصلاح طلبان عقب نشینی نمی کنند 
عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام تاکید 
کرد: عــده ای کــه مســئولیتی در برگزاری 
انتخابات ندارند از ماه ها قبل اصلاح طلبان را 
با عناوین مختلف از جمله رد صلاحیت تهدید 
می کنند و اصرار دارند جریان اصلاح طلب در 
انتخابات شرکت نکنند اما اصلاح طلبان باید 

نشان دهند با تهدیدهای اینچنینی عقب نشینی نمی کنند. محمدرضا عارف 
انتخابات مجلس شورای اسلامی را برای اصلاح طلبان بسیار مهم و حیاتی 
دانست و گفت: پتانسیل اصلاح طلبان مطمئنا بیش از 5۰درصد رای است و 
در گذشته به خصوص در انتخابات دوم خرداد 76 نشان داده شد مردم به تفکر 
اصلاح طلبی علاقه مند هســتند و درصورت وحدت و همگرایی بین جریان 
اصلاح طلب و رقابت عادلانه و قانونی بین جریان های مختلف سیاسی نتیجه 

انتخابات مجلس  به کام اصلاح طلبان خواهد بود.

بررسی برجام 80 روز زمان می خواهد
عضــو هیئــت رئیســه کمیســیون امنیت 
ملــی و سیاســت خارجی مجلس شــورای 
اسلامی تاکید کرد که قوه مقننه در بررسی و 
تصمیم گیری برجام کار به کنگره آمریکا ندارد. 
عباســعلی منصوری آرانی اظهار داشــت: 
برجام بالغ بر ۱5۰ صفحه است که بررسی آن 

نیاز به کار کارشناســی دارد و باید با مشاورین در این زمینه مشورت کرد. تصور 
می کنم بررسی برنامه جامع هسته ای با احتساب سرکشی نمایندگان به حوزه 
انتخابیه  نزدیک به 7۰ تا 8۰ روز زمان لازم دارد. عضو هیئت رئیسه کمیسیون 
امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی، تاکید کرد: این که گفته 
شود مجلس ایران بعد از تصمیم گیری کنگره، رای گیری کند درست نیست. 
کنگــره آمریکا منافع خود را پیگیری می کند، نمایندگان در مجلس شــورای 

اسلامی براساس مصالح کشور برجام را بررسی خواهند کرد.

به دنبال ائتلاف از جلیلی تا لاریجانی هستیم
دبیرکل جمعیت ایثارگران انقلاب اســلامی 
گفت: راهبرد و راهــکار ما ائتلاف حداکثری 
اصولگرایــان از جلیلــی تا لاریجانی اســت. 
حســین فدایــی اظهــار داشــت: مهم ترین 
شاخص و میزانی که می تواند میان اصولگرایان 
هماهنگی به وجود آورد، تبعیت از ولایت است. 

وی ادامه داد: نظام ســلطه به این جمع بندی رســیده تا از انتخابات آینده برای 
هدف خود که ایجاد تغییر است استفاده کند، لذا نیاز به مراقبت جدی وجود دارد. 
دشمنان می خواهند بیشترین بهره را از انتخابات ببرند و از ظرفیت فتنه نیز استفاده 
کنند. فدایی گفت: ما باید به دنبال راهی باشیم که ائتلاف و وحدت حداکثری 
اصولگرایان را تسریع ببخشد. دبیرکل جمعیت ایثارگران انقلاب اسلامی ادامه 
داد: راهبرد و راهکار ما ائتلاف حداکثری اصولگرایان از جلیلی تا لاریجانی است.  

عارف به نفع روحانی کنارگیری نکرد
صادق خرازی دربــاره کناره گیری عارف در 
انتخابــات 92 و تاثیر این اقــدام بر پیروزی 
روحانی گفــت: نمی توانم بگویــم چقدر در 
این پیروزی نقش داشــت، چون فضایی که 
ایجاد شــده بود اگر انتخابات بــه دور دوم 
کشــیده می شــد، رای آقای روحانی به 6۰ 

درصد هم می رسید. نادیده گرفتن کناره گیری آقای عارف در پیروزی آقای 
روحانی بی انصافی است ولی نباید بیش از اندازه برای آن نقش قائل شد. آقای 
عارف اقدام بســیار ارزشمندی انجام دادند، ولی اینکه همه موفقیت ها را به 
کناره گیری آقای عارف متمرکز کنیم، تحلیل واقع بینانه ای نیست و این طور 
نیست. در واقع آقای عارف به نفع آقای روحانی کنار نرفت. ایشان خودشان 
کنار رفتند. نامی از کسی نبردند. اما آقای عارف تحت فشارهای مختلف بود.

تفحص از دکل نفتی گمشده منتفی شد
امیرعباس ســلطانی با اشــاره بــه موضوع 
تحقیق و تفحــص از دکل نفتی گمشــده، 
گفت: در حال حاضــر مجلس زمان کافی 
برای تحقیق و تفحص از دکل نفتی را ندارد. 
وی افزود: حداقل چندین پرونده تحقیق و 
تفحص در برنامه کاری مجلس وجود دارد 

که زمان کافی را ایجــاب نمی کند تا تحقیق و تفحصی از دکل نفتی صورت 
پذیرد. عضو کمیســیون انرژی مجلس در ادامه با اشاره به سایر گزینه های 
نظارتی مجلس در  رسیدگی به موضوع دکل نفتی گمشده متذکر شد: قصد 
داریم موضوع دکل نفتی گمشده را طبق یک اصل دیگر از آیین نامه داخلی 
مجلس پیگیری کرده و به آن ورود کنیم که این ماده واحده مواردی نزدیک 

به یک تحقیق و تفحص را تداعی و مطالبه می کند.

شیاطین نمی خواهند 
اصولگرایان به وحدت برسند

قائم مقام جبهه پایداری با اشــاره به جلسات مشترک 
موتلفه اســلامی، ایثارگران و پایداری گفت: جلسات 
ســه جانبه بســیار پر بار و پر برکتی تشکیل شده است. 
ما در اصول ثابت هســتیم و این مسیر را ادامه خواهیم 
داد. برخی شیاطین هســتند که نمی خواهند بگذارند 
اصولگرایان به وحدت برسند. صادق محصولی بیان 
داشــت: موتلفه اســلامی تلاش های بسیاری برای 
وحدت اصولگرایان انجام داده و ما نیز این سیاست را که 
به دنبال مجلسی اصولگرا هستیم اما یک نفر از ما نباشد 
را قبول داریم. وی افزود: مجموعه اصولگرایان جلسات 
خوبی با هم داشته اند و به پیشرفت های خوبی رسیده ایم 
و امیدواریم به وحدت نهایی برســیم. محصولی تاکید 
کرد: آیت الله یزدی رئیس جامعه مدرسین حوزه علمیه 
قم، آیت الله موحدی کرمانی دبیر کل جامعه روحانیت 
مبارز و آیت الله مصباح در راس وحدت اصولگرایی قرار 
داشته و نقش پدری دارند و فصل الخطاب آن ها هستند. 
ما بر وحدت اصولگرایان تاکید داریم. وی با اشــاره به 
مواضــع جبهه پایــداری که برخی ها آن هــا را افراطی 
می خوانند بیان داشــت: در جبهه پایداری نیز امکان 
اشــتباه وجود دارد و ما خود را بری از اشتباه نمی دانیم 
زیرا معصوم نیستیم اما اینکه برخی دوستان یک سری 
از جریان هــای اصولگرایی را تنــدرو و یا کندرو معرفی 

می کنند برای ضربه به وحدت است.

چند نماینده هستند که با 
هیچ پاسخی قانع نمی شوند

مسعود پزشکیان نماینده مردم تبریز در مجلس شورای 
اسلامی در خصوص توضیحات محمد جواد ظریف 
و علی اکبر صالحــی در مورد جزئیات متــن برجام و 
قطعنامه شورای امنیت گفت: توضیحات به خوبی ارائه 
شد و ابهامات زیادی را برطرف کرد اما چند ابهام و سوال 
همچنان باقی ماند که مطمئنا در آینده به آن ها پاسخ 
داده خواهد شد.به نوشــته برنا وی با اشاره به سوالات 
تعداد انگشت  شماری از نمایندگان از وزیر امور خارجه 
و بی توجهی آن ها به پاســخ های قاطعانه مســئولان 
مذاکره کننده اظهار داشت: عده انگشت شماری در 
مجلس هستند که هر پاسخی بشنوند قانع نخواهند 
شد، عده ای دیگر نیز هســتند که می خواهند تمامی 
امتیازات ممکنه را از آمریکایی ها بگیرند و در مقابل آن 
حتی یک سانتریفیوژ هم از کار نیفتد. پزشکیان ادامه 
داد: اگر قرار بود هر چه ما بگوییم آن ها قبول کنند و هر 
چه آمریکایی بخواهند ما رد کنیم که دیگر مذاکره کردن 
معنی نمی دهد. در مذاکره و توافق کردن اصولی وجود 
دارد که باید آن را بپذیریم و با بده بستان ها دوطرف را به 

اهدافشان در طول مذاکره نزدیک می شوند.«

افطاری سیاسی در منزل 
حسن روحانی

اکبر منتجبی در صفحه فیس بوک خود نوشت: در 
ماه رمضان وقتی آقای روحانی افطاری  های پی در پی 
می دادند، پیشنهاد کردم که ایشان یک افطاری هم 
با روسای جمهور سابق برگزار کند. اواخر هفته پیش 
شنیدم که در یکی از شــب های ماه مبارک رمضان 
آقای روحانی در منزل خود میزبان 4 چهره برجسته 
بود: هاشمی رفسنجانی)رئیس جمهور دوره چهارم 
و پنجم( ، رئیس دولــت اصلاحات، علی اکبر ناطق 
نوری )رئیس مجلس پنجم ( و سیدحســن خمینی. 
جزئیاتی از این دیدار منتشر نشده است.  از قرار معلوم 
این دیدار پیش از توافق هســته ای بــوده و آن ها در 

خصوص مسایل مختلف کشور صحبت کرده اند.

خبرنامه
3

راه بیست ساله را دوساله طی کردیم
»فکر می کردیم که بیســت سال باید راه شــورای امنیت را برویم و بیاییم تا این شش قطع نامه را لغو کنند«. این جمله را 
حسین مرعشی عضو شــورای مرکزی حزب کارگزاران در توصیف بزرگی کار دولت و تیم مذاکره کننده در حل مناقشه 
هسته ای گفته است. او در سخنرانی خود در دیدار با جمعی از اصلاح طلبان کرمان خاطره ای ذکر کرده است از خلال 
صحبت هایی که چند سال پیش با دیپلماتی ژاپنی داشته است. صحبت هایی که نشان می دهد ایجاد تغییر در مناسبات 
غیرعادلانه بین المللی حتی برای کشور بزرگی مثل ژاپن که روابط خوبی با ابرقدرت های دنیا دارد، تا چه اندازه مشکل 
اســت. مرعشی با بیان اینکه یک روز دبیر اول ســفارت ژاپن پیش من بود و گفت شما فکر نمی کنید آقای احمدی نژاد 

خیلی زحمت برای کشــور شما درست می کند، می گوید: »من در مقابل خارجی ها خیلی محکم از عملکرد آقای احمدی نژاد دفاع می کردم و گفتم نه 
بالاخره غرب برخوردش دوگانه اســت و ما باید این گونه موضع گیری کنیم«. به این ترتیب صحبت آن ها به موضوع برخورد دوگانه غرب با دنیا رسیده و 
دبیر سفارت ژاپن گفته است ژاپن هنوز برخی از قطع نامه هایی را که در سازمان ملل علیه آن وجود دارد نمی تواند لغو کند. از جمله قطع نامه ای وجود دارد 
که ژاپن را دشمن بشریت معرفی کرده است و ژاپن هروقت خواسته است این قطع نامه را لغو کند چینی ها آن را وتو کرده اند. این دیپلمات ژاپنی درمورد 
قطع نامه هایی که علیه ایران صادر شده بود، گفته است برای لغو هر کدام از آن ها پنج قدرت مسلط دنیا باید موافق باشند و ایجاد یک اجماع جهانی برای 
لغو قطع نامه بسیار کار زمان بر و سختی است. مرعشی با ذکر این خاطره می گوید اما حالا روحانی و تیم مذاکره کننده موفق شدند در یک گام و در یک 
قدم همه این شش قطعنامه را لغو کنند و درواقع قدرت های جهان هم اکنون در مقابل یک منطق و یک ملت متحد با رویکرد متفاوتی حاضر می شوند. 

کارگزاران برای اصلاح طلبان تعیین تکلیف نکنند
پیش از این محمد عطریانفر، عضو شورای مرکزی حزب کارگزاران در گفت وگویی با هفته نامه مثلث درباره انتخابات مجلس 
دهم گفته بود بعید می داند اصلاح طلبان بتوانند اکثریت مطلقی را در مجلس آینده به دســت آوردند و یک اقلیت نیرومند 
اصلاح طلب و یک اکثریت معتدل اصولگرا به مجلس راه خواهند یافت. او همچنین گفته بود برای ریاست چنین مجلسی 
]اصلاح طلبان[ حتما لاریجانی را بر عارف ترجیح می دهند، »چرا که خروجی نقد قابل اعتماد جناب آقای لاریجانی احتمالا 
برای ما مناسب تر از موقعیت نسیه و غیرنقد آقای عارف است که نمی دانیم چه اتفاقی خواهد افتاد«. اما اسماعیل ابراهیمی، 
دبیرکل مجمع تدبیر و امید و عضو ســتاد محمدرضا عارف در یازدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری در واکنش به این 

اظهارات عطریانفر گفته است کارگزاران نمی توانند خود را اصلاح طلب بدانند که حالا بخواهند برای اصلاح طلبان تعیین تکلیف کنند. ابراهیمی با یادآوری 
انتخابات ریاست جمهوری قبل و انصراف عارف به نفع روحانی گفت »عارف یک بار از خود گذشتگی کرده است« و اینکه کارگزارانی ها بخواهند برای مجلس 
دهم تصمیم گیری کنند و آقای عارف را کنار بزنند، تحقق نخواهد یافت. او در عین حال تاکید کرد ما نمی خواهیم لاریجانی را از ریاست مجلس حذف کنیم و 
عارف را جای وی بگذاریم و قطعا این مردم هستند که تصمیم می گیرند چه طیفی به مجلس راه پیدا کنند، با این حال »اگر اصلاح طلبان کرسی مجلس دهم را 
فتح کنند، قطعا یک اصلاح طلب بر کرسی ریاست آن تکیه خواهد زد نه یک اصولگرا«. دبیرکل مجمع تدبیر و امید همچنین گفت اگر کارگزاران با فراکسیون 
رهروان ولایت مجلس معامله خاصی کرده است، این ربطی به اصلاح طلبان ندارد. ابراهیمی در عین حال اظهار کرد اصلاح طلبان روی سرلیست بودن عارف 

برای اصلاح طلبان اصراری ندارد و تابع تصمیم بزرگانی همچون آیت الله هاشمی، رئیس دولت اصلاحات و حسن روحانی خواهند بود. 

واکنش روزخاطره روز
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